
Protokół  
LXVI Sesja Rady Gminy Rokietnica 

dnia  29 maja 2023 roku. 
 

 
Obrady rozpoczęto 29 maja 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:31 
tego samego dnia.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
Obecni: 
1. Aleksandra Bartnik 
2. Maria Chojnacka 
3. Michał Cieciora 
4. Agata Czerniejewska 
5. Ryszard Ćwirlej 
6. Paweł Dankowski 
7. Izabela Dziamska 
8. Piotr Hałas 
9. Agnieszka Kram 
10. Ryszard Lubka 
11. Adam Michta 
12. Władysław Mielcarek 
13. Anna Niesiobęcka 
14. Mariusz Puk 
15. Tomasz Skupio 
 
oraz Sołtysi – zał. 1 i zaproszeni goście – zał. 2 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie protokołu LXV sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
1) w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
miejscowości Mrowino, w rej. ul. Zbożowej i ul. Poznańskiej. 
2) w sprawie: zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w miejscowości Rokietnica, rejon osiedla Parkowego. 
3) w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Rostworowo w rej. ul. 
Sobockiej i ul. Ogrodowej. 



4) w sprawie: wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 
się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 
Rokietnica. 
5) w sprawie: przyjęcia Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi 
oraz Zapobiegania Bezdomności Zwierząt w Gminie Rokietnica w 2023 
roku. 
6) w sprawie: wprowadzenia Regulaminu korzystania z pumptracku 
7) w sprawie: zbycia nieruchomości położonej w miejscowości Kiekrz. 
8) w sprawie: wyrażenia zgody na ustanowienie nieodpłatnej służebności 
gruntowej na nieruchomości gminnej położonej w miejscowości Kiekrz. 
9) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2023 rok. 
10) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica 
na lata 2023– 2036. 
6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie obrad sesji. 
 
1. Otwarcie obrad sesji. 
 
Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy 
Rokietnica, Izabela Dziamska. 
 
2. Stwierdzenie quorum. 
 
3. Przyjęcie protokołu LXV sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu LXV sesji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 
Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 



Paweł Dankowski 
 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła protokół 65 sesji RG. 
 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 
Żaden z Radnych nie złożył Interpelacji 

 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
 
1) w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
w miejscowości Mrowino, w rej. ul. Zbożowej i ul. Poznańskiej. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Bartosz Derech 
- Ryszard Lubka 
- Anna Niesiobęcka 
- Ryszard Ćwirlej 
- Adam Michta 
 
Przebieg dyskusji: 
Bartosz Derech –  przedstawił krótką prezentację, dotyczącą omawianego 
projektu. Prezentacja zawierała m.in. propozycję odsunięcia linii zabudowy, 
w ul. Poznańskiej, o 5 metrów, w konsekwencji czego, domy powstające  
w przyszłości, wzdłuż drogi wojewódzkiej, od krawędzi jezdni będą 
odsunięte o 20 metrów. Takie rozwiązanie nie stanie na przeszkodzie 
ewentualnym inwestycjom na drodze wojewódzkiej i jeśli kiedyś powstanie 
taka potrzeba, to będzie można ją zrealizować, bez konieczności ingerencji  
w zabudowę.  
W związku z powyższym Wójt Bartosz Derech powiedział, że jeśli takie 
zmiany w procedowanym mpzp są zgodne z oczekiwaniami Rady, to 
proponuje,  by w głosowaniu nad rozstrzygnięciem uwagi, nie zgodzić się ze 
stanowiskiem Wójta o nieuwzględnieniu jej i tym samym spowodować 
skierowanie rzeczonego planu do ponownego wyłożenia.  
Ryszard Lubka – przypomniał zebranym czego dotyczyła złożona przez  
Radnego uwaga i zaakceptował propozycję Wójta.  
Anna Niesiobęcka – zaapelowała do Radnych, by przyjąć propozycję Wójta 
i odrzucić rozstrzygnięcie, a tym samym mpzp skierować do drugiego 
wyłożenia.  
Ryszard Ćwirlej – wyraził wątpliwość czy skierowanie projektu do 
ponownego wyłożenia nie spowoduje, że w międzyczasie właściciele 
gruntów wystąpią o warunki i teren, o którym mowa, zostanie zabudowany 
w sposób, który uniemożliwi realizację planu odsunięcia linii zabudowy. 



Wójt, wyjaśniając powiedział, że jeśli zmiana będzie polegała tylko  
i wyłącznie na odsunięciu linii zabudowy, to nie ma szczególnych zagrożeń, 
dla realizacji planu zagospodarowania, gdyż kolejne wyłożenie nastąpi 
stosunkowo szybko. 
Adam Michta – zadał pytanie, podobnie brzmiące do pytania Radnego 
Ćwirleja i Wójt powiedział, że w możliwie najkrótszym czasie projekt 
zostanie poprawiony i ponownie wyłożony i Wójt nie przewiduje, by w tym 
czasie mogło zadziać się coś, co uniemożliwi przyjęcie poprawionego planu. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięcia uwagi 1 - zał. 2, § 1.  
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (8) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, 
Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Anna Niesiobęcka, Tomasz Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Agnieszka Kram, Władysław 
Mielcarek, Mariusz Puk 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Michta 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 
Ze względu na błąd systemu do głosowania, Radny Adam Michta poprosił  
o ponowne głosowanie nad rozstrzygnięciem uwagi do projektu. Obecna na 
sali prawniczka, mec. Anna Sobol stwierdziła, że w takiej sytuacji możliwe 
jest powtórzenie głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięciem uwagi 1.  
Wyniki głosowania 
za: 0, przeciw: 9, wstrzymuję się: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
przeciw (9) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, 
Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, Anna Niesiobęcka, Tomasz 
Skupio 
wstrzymuję się (5) 
Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Agnieszka Kram, Władysław 
Mielcarek, Mariusz Puk 



NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 

Rada Gminy Rokietnica odrzuciła rozstrzygnięcie uwagi, przyjęte 
przez Wójta. 

 
W zaistniałej sytuacji radca prawny, Anna Sobol stwierdziła, że głosowanie 
nad uchwałą straciło sens, gdyż wcześniej odrzucone przez Radnych 
rozstrzygnięcie uwagi powoduje, że cała uchwała nie może być 
procedowana. 
 
2) w sprawie: zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w miejscowości Rokietnica, rejon osiedla Parkowego. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięcia uwagi 1 - zał. 2, § 1.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz 
Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Michta 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięcia uwagi 2 - zał. 2, § 2.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz 
Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Michta 
NIEOBECNI (1) 



Paweł Dankowski 
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięcia uwagi 3 - zał. 2, § 3.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz 
Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Michta 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
miejscowości Rokietnica, rejon osiedla Parkowego..  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz 
Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Michta 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę LXVI/559/2023 – zał. 3 
 
 

3) w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Rostworowo w rej.  
ul. Sobockiej i ul. Ogrodowej. 
 
Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 



przestrzennego w miejscowości Rostworowo w rej. ul. Sobockiej 
 i ul. Ogrodowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 
Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę LXVI/560/2023 – zał. 4 
 
4) w sprawie: wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 
się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 
Rokietnica. 
 
Głosowano w sprawie:  
wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Rokietnica.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 
Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę LXVI/561/2023 – zał. 5 
 
5) w sprawie: przyjęcia Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz 
Zapobiegania Bezdomności Zwierząt w Gminie Rokietnica w 2023 roku. 



Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz 
Zapobiegania Bezdomności Zwierząt w Gminie Rokietnica w 2023 roku..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 
Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę LXVI/562/2023 – zał. 6 
 
6) w sprawie: wprowadzenia Regulaminu korzystania z pumptracku 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Ryszard Lubka 
- Anna Niesiobęcka  
- Izabela Dziamska 
- Arkadiusz Klapiński 
 
Przebieg dyskusji: 
Radny Ryszard Lubka zapytał czy do przedmiotowego regulaminu został 
wprowadzony zapis o możliwości interwencji policji, w celu zachowania 
spokoju i porządku publicznego. Zastępca Wójta, Arkadiusz Klapiński 
stwierdził, że podczas wspólnej Komisji dyskutowany był postulat  
o wprowadzeniu do regulaminu stosowania kodeksu wykroczeń i dodał, że 
wymieniony kodeks jest stosowany we wszystkich miejscach publicznych  
i nie ma sensu dopisywanie takiego punktu do regulaminu.  
Radna Anna Niesiobęcka zapytała czy na dzisiejszą sesję zaproszenie 
otrzymał Kierownik posterunku Policji. Radna dodała, że jeśli dobrze 
pamięta, to Kierownik zjawił się na posiedzeniu tylko raz, gdy rozpatrywane 
było przyznanie dotacji dla policji. Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca 
Rady Gminy Rokietnica i wyjaśniła, że Kierownik posterunku Policji  
w Rokietnicy otrzymuje zaproszenia na wszystkie sesje, jednakże teraz asp. 
szt. Tomasz Klonowski przebywa na urlopie. Przewodnicząca dodała także, 
że poprosiła szefa policji o wydelegowanie na sesję swojego zastępcy, jednak 
przed chwilą dotarł sms z informacją, że zastępca także nie pojawi się na 
dzisiejszym posiedzeniu.  



 
Głosowano w sprawie: 
Regulaminu korzystania z pumptracka.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 
Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
7) w sprawie: zbycia nieruchomości położonej w miejscowości Kiekrz. 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę LXVI/563/2023 – zał. 7 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Anna Niesiobęcka 
- Bartosz Derech 
 
Przebieg dyskusji: 
 
Radna A. Niesiobęcka powiedziała, że zazwyczaj przy projektach ws. zbycia 
nieruchomości Radni otrzymują informację o powierzchni, cenie itp., a przy 
tym projekcie takich danych nie ma. 
Wójt Bartosz Derech powiedział, że w wypadku tej nieruchomości sytuacja 
jest nietypowa, gdyż zgodnie ze starym planem w tym miejscu była droga, 
zaś teraz jest to jedno duże pole inwestycyjne. Stąd cena będzie znana 
dopiero po zleceniu operatu szacunkowego, a Gmina planuje zwrócić się do 
sąsiadów, by zaproponować pierwszeństwo kupna tego gruntu, za cenę 
wynikającą z tego operatu. 
 
Głosowano w sprawie: 
zbycia nieruchomości położonej w miejscowości Kiekrz. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 



Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę LXVI/564/2023 – zał. 8 
 

Przewodnicząca Izabela Dziamska ogłosiła 5 minut przerwy, w celu 
naprawy ponownej usterki technicznej dźwięku. 
 
8) w sprawie: wyrażenia zgody na ustanowienie nieodpłatnej służebności 
gruntowej na nieruchomości gminnej położonej w miejscowości Kiekrz. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na ustanowienie nieodpłatnej służebności gruntowej na 
nieruchomości gminnej położonej w miejscowości Kiekrz..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 
Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę LXVI/565/2023 – zał. 8 
 

9) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2023 rok. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Adam Michta 
 
Przebieg dyskusji: 
Radny Adam Michta poprosił o omówienie zmian, gdyż nie był obecny na 
wspólnej Komisji. 
Skarbnik Gminy, Katarzyna Paulus odczytała całe uzasadnienie do 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2023 rok.  



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 
Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę LXVI/566/2023 – zał. 9 
 
 
10) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica 
na lata 2023– 2036. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Bartosz Derech 
 
Przebieg dyskusji: 
Wójt Bartosz Derech wniósł autopoprawkę do projektu, która dotyczy 
poręczenia umowy pożyczki Narodowego Funduszu  Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej z Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych. Zmianie 
uległa kwota pożyczki, która pierwotnie wynosiła 4 659 029 zł, zaś po 
przetargu kwota ta wynosi 4 431 391,28 zł. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 2023– 
2036..  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 
Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Dankowski 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę LXVI/567/2023 – zał. 10 



 
6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
– zał. 11 
 
7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. 
 
8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
 
9. Wolne głosy i wnioski. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Cieciora 
- Anna Niesiobęcka  
- Bartosz Derech  
- Agnieszka Kram 
- Arkadiusz Klapiński 
- Tomasz Skupio 
- Maria Chojnacka 
- Izabela Dziamska 
 
Przebieg dyskusji: 
Radny Michał Cieciora:  
- podziękował za odnowienie altany na Polanie Rumpuciowej, 
- zgłosił błąd techniczny biletomatu na dworcu PKP, który pomimo przyjęcia 
odpowiedniej kwoty, nie wydaje biletów. Radny poprosił o zgłoszenie tego 
faktu do operatora dworca, jakim jest spółka ROKBUS, 
- zawnioskował, by podczas wymiany biletomatu zamontować taki, który 
dopuszcza możliwość płacenia gotówką, 
- zgłosił uszkodzenie konstrukcji skateparku i poprosił o interwencję, gdyż 
zniszczenia stwarzają niebezpieczeństwo. 
Radna Anna Niesiobęcka potwierdziła i uzupełniła zgłoszenie awarii 
biletomatów: gdy dokona się wpłaty na kilka biletów jednocześnie, to 
drukuje się tylko pierwszy z nich. 
Wójt Bartosz Derech wyjaśnił, że uszkodzenia konstrukcji  skateparku 
zostały już zgłoszone i wkrótce będą naprawione. O awarii biletomatu 
zostanie poinformowany operator dworca. 
Radna Agnieszka Kram zapytała o termin równania dróg, ze szczególnym 
uwzględnieniem ul. Gościnówki, na której znajdują się m.in. sklep  
i paczkomat, a nawierzchnia jest tak podziurawiona, że droga stała się 
nieprzejezdna dla samochodów. 



Wójt Arkadiusz Klapiński powiedział, że ul. Gościnówka zostanie  
w najbliższym czasie wyrównana, jednakże po dzisiejszym podsumowaniu, 
jakie zostało zrobione w Referacie Inwestycji, już wiadomo, że budżetu 
remontowego zostało 30 tyś. zł. Wójt nadmienił, że większość dróg, które 
były równane w marcu i kwietniu, nadaje się do ponownego równania, stąd 
bez zmian w budżecie i przesunięcia pieniędzy, nie uda się zaspokoić potrzeb 
równania dróg. Wójt dodał, że do tego wszystkiego pojawił się problem  
z wykonawcą (awaria sprzętu oraz problemy personalne), jednakże Wójt 
wyraził nadzieję, że te newralgiczne miejsca, w tym ul. Gościnówka, zostaną 
szybko zrealizowane. 
Radny Tomasz Skupio poinformował o XVIII akcji poboru krwi w 
Ropkietnicy. 
Radna Maria Chojnacka zwróciła się z prośbą o dokończenie krótkiego 
odcinka nowopowstałego chodnika w ul. Głównej, gdzie dwie osoby, 
jeżdżące na wózkach inwalidzkich nie mogą przedostać się do dalszej części 
chodnika. Radna zgłosiła także, w imieniu mieszkańców ul. Głównej, prośbę 
o zorganizowanie spotkania z Wójtem.  Radna poinformowała także, że  
17 czerwca, o godz. 16:00 zostanie zorganizowany I Jarmark Krzyszkowski, 
na który Radna zaprasza wszystkich obecnych na sali.  
Przewodnicząca, Izabela Dziamska zaprosiła Kierownictwo Gminy oraz 
Radnych na imprezę z okazji Dnia Dziecka, która odbędzie się 3 czerwca w 
Kiekrzu. 
 
10. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
 
 
  

Przewodniczący 
Rada Gminy Rokietnica 

 
 
 
 
 

 
Przygotował(a): Bernadeta Kiełb 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


